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Karttatulosteiden laatu on ohjeistusten myötä parantunut, mutta jokin tulostus on myös ollut 
heikompi. Tulostusohjeita noudattaen tulosteiden laatu on riittävä.

Iltarasteilla on ollut kävijöitä 150-200. Yhdeltä kerralta syyskuussa puuttuu vielä ratamestari. Ismo 
tekee seuran iltarastisivuille ohjeistuksen uudistuneen Rastilipun käytöstä.

Jukolaan on ilmoitettu kuusi ja Venloihin yhdeksän joukkuetta. Juoksijat 4-9. joukkueisiin  
nimetään parin viikon sisällä.

Suunniteltiin nuorten kesätyöntekijöiden tehtäviä mm. Lahti-suunnistuksissa, iltarasteilla ja 
toimistolla.

Seuran tileillä on hyvin rahaa, mutta myös laskuja ja maksuja on alkukesällä paljon. 
Omavastuuosuuksien laskutukset on tehtävä ajallaan, jotta kassa ei pääse tyhjäksi.

Otetaan Mobilepay käyttöön iltarasteilla nopeuttamaan toimintoja ja vähentämään 
rahankäsittelykuluja.

Lahti-Suunnistuksiin 19-20.7. ja tarkkussuunnistukseen 1.8. tarvitaan toimitsijoita. Kannattaa laittaa
jo nyt kalenteriin. 

Keskusteltiin päivitetyn strategian haasteellisimmista asioista. Moni kohta strategiasta toteutuu jo 
hyvin. Pari pienryhmää suunnittelee kesän aikana konkreettisia toimia mm. vakaavaraisuuden 
säilyttämiseen ja nuorten suunnistuksen hyvän tilanteen jatkumon turvaamiseen.

Hyväksyttiin suuri määrä jäsenhakemuksia: 18 nuoriso-, viisi harraste- ja yksi kilpaileva jäsen.

Seuraava kokous pidetään kesäkuussa.


